
Fra: Skjalg Lothe <skjalg80@gmail.com> 

Sendt: 24.08.2021 15:16:54 

Til: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no>, Yvonne S. Løvseth 

<ysl@karmoy.kommune.no> 

Emne: Fwd: Tilsvar til sak 4071- Vikafjellet 

 
 

 

---------- Forwarded message --------- 

Fra: Skjalg Lothe <skjalg80@gmail.com> 

Date: tir. 24. aug. 2021 kl. 17:12 

Subject: Tilsvar til sak 4071- Vikafjellet 

To: Yvonne S. Løvseth <ysl@karmoy.kommune.no> 

 

 

Skjalg Mellingen Lothe 

Hålandvegen 32 

 

4260 Torvastad 

 

 

 

Karmøy kommune 

Rådhuset 

Pb 167 

4291 Kopervik 

post@karmoy.kommune.no 

 

 

 

TILSVAR TIL KAY INGE SKÅRHAUG SIN KLAGE, DATERT 25.07.21- VEDR. SAK 4071, 

VIKAFJELLET. 

 

 

Det meste av Skårhaug sin klage er etter mitt syn gjentakelse av tidligere innsendte klager, og 

velger av den grunn å utelate å kommentere de fleste punkter i klagen. Likevel vil jeg 

kommentere noen av punktene: 

 

Jeg har hele tiden hatt tillit til at de politisk valgte, så vel som kommunens saksbehandler,har 

utført en forsvarlig og riktig vurdering vedr. saken. Minner om at den har ved flere anledninger 

vært behandlet i HTM, Formannskapet (delegert myndighet fra kommunestyret), statsforvalter og 

sist Karmøy kommunestyre. 

 

Jeg forholder meg til det kommunen bestemmer eller allerede har bestemt. 

 

Under hele planerings prosessen av tomtearealet, var klager tilstede og hadde full anledning å 

komme med innvendinger. Dette ble aldri mottatt, og vi hadde en svært så hyggelig "tone" oss 
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imellom. Han har i sin klage påpekt at saken kunne vært løst på et langt tidligere tidspunkt 

dersom jeg hadde vært i kontakt med klager tidligere. Viser i den anledning til e-mailer mellom 

partene fra 2017. Etter dette hørte jeg aldri noe før klagebrevene ble sendt kommunen. Etter at 

jeg den 30.07.21 fikk tilsendt det sist innsendte klagebrev, valgte jeg samme dag å kontakte 

Skårhaug for å diskutere utforming av nedkjørsel fra BK1 til hans tomt. I hyggelige ordelag 

forklarte han sitt ønske som var omtrent slik det er fremsatt i planen. Jeg ba han om å lage en 

skisse til meg og sende over på e-mail. Dette skulle han gjøre omgående.  Forslag på dette er ikke 

mottatt pr 23/8. Hvis jeg hører noe fra Skåghaug etter dette, vil jeg selvsagt prøve å komme til 

enighet med han. 

 

Vedr. klagers kommentar til "landemerke" så er jeg også svært undret over dette da han selv 

valgte å sprenge ned fjellet han hadde på sin tomt mot vest. Større område har han sprengt ned og 

planert. Jeg antar at det er søkt  kommunen om terrengendring? 

 

I samråd med og forslag fra vår konsulent, Rune Hemnes, ble tilkomstveien utformet på den mest 

trafikksikre måten. Dette ble gjort i tråd med SVV sine forskrifter. Den omsøkte veien vil bli 

langt sikrere enn nåværende innkjørsel fra Storesundsveien. Siktlinjer,bredde og stigning på den 

nye veien vil øke sikkerheten for nåværende og nye beboere. 

 

Det er sikkert mangt og mye som kunne vært kommentert fra den innsendte klagen, men etter 

min oppfattelse vil dette ikke ha noe hensikt . Jeg ber kommunen fasthold tidligere avgjørelser og 

håper på snarlig sluttbehandling av saken. 

 

 

Vellig hilsen 

 

Skjalg M. Lothe  

 

 

 


